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BESLUITENLIJST 

VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE RAAD,
op 9 juli 2020 – 20.00 uur

Aanwezig
De voorzitter 
De griffier

:
:

De heer drs. A.J. van Hout 
Mevrouw mr. M. Smits - Jansen

Fracties : CDA
 

De heer J.A.L. Derksen;
de heer J. P. Hofland;
de heer J. Kielman;
de heer P.J.H. Pennekamp;
de heer M.N. Tap

: SP De heer E.W. van Baarsen;
de heer P.A. Gompelman;
mevrouw A. van Oudenallen

: VVD Mevrouw J.G. Berings-Teunissen; 
de heer J.W. Derksen;
de heer R.S.F. ten Kortenaar

: D66 Mevrouw M.C.T.W. Abbink:
mevrouw P. van Sterenberg

: PvdA De heer H. Lippinkhof
: GroenLinks De heer B.T.M. Schulte;

mevrouw S.J. Wobma

Afwezig : CDA                    Mevrouw A.C. Driesprong–Verhaaff; 

Tevens aanwezig : Portefeuillehouder J.P. Breunissen
Portefeuillehouder T.E.R.A. Kampschreur
Portefeuillehouder R.F.M. Raaijman
Portefeuillehouder J.H.J. Sluiter

Notulist : Mevrouw H. Nomden - Bremer

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen, alsmede de kijkers via de 
livestream, van harte welkom. De gemeenteraad neemt bij de vergaderingen de richtlijnen van 
het RIVM in acht. Er is een bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Driesprong. 

2. Vaststellen agenda

Omdat de stukken pas vandaag openbaar zijn geworden en er geen eerdere openbare 
commissiebehandeling is geweest is het toegestaan voor inwoners om in te spreken.
Er heeft zich één inwoner aangemeld.

De SP fractie vraagt of het klopt dat “integraal” in het raadsvoorstel  en raadsbesluit 
“intergemeentelijk” moet zijn. Wethouder Sluiter bevestigt dit.  

Er zijn 2 amendementen voorbereid. Deze worden behandeld na de behandeling van het 
voorstel als agendapunt 4A en 4B.

De aangepaste agenda wordt vastgesteld.

3. Burgerspreekrecht

De heer Bik maakt gebruik van het spreekrecht. (zie bijlage 1)
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4A. Amendement Rivierklimaatpark Laad- en loswal

De SP- fractie dient een amendement in met het volgende dictum:

Het voorstel als volgt aan te passen:

De notitie ‘Uitgangspunten-kaders Rivierklimaatpark’, die als bijlage 1 bij het voorstel is 
gevoegd en waarmee de raad wordt gevraagd in te stemmen als volgt aan te passen:
Bij kader 1, ‘de binnendijkse ontwikkeling en exploitatie’, de uitgangspunten (p.4, 1ste 
alinea) aan te vullen met: 

- de laad- en loswal wordt ook openbaar toegankelijk voor derden om zo vervoer over 
water te stimuleren. Putman krijgt hier gedeelde regie over. Mocht de firma de gehele 
regie over de laad- en loswal willen behouden dan dient Putman hier een gepaste 
structurele financiële bijdrage voor te leveren aan de gemeente.

Met de aanpassing van het amendement van de CDA fractie trekt de SP fractie het 
amendement terug. 

Het amendement wordt hiermee ingetrokken. 

4B. Amendement Rivierklimaatpark Aanvullende Kaders

De CDA- fractie dient een amendement in met het volgende dictum:

Het CDA stelt de volgende wijziging voor:
Ondergetekende(n) stelt/stellen voor het voorstel als volgt aan te passen:

De notitie ‘Uitgangspunten-kaders Rivierklimaatpark’, die als bijlage 1 bij het voorstel is gevoegd en 
waarmee de raad wordt gevraagd in te stemmen als volgt aan te passen:

- Bij kader 1, ‘de binnendijkse ontwikkeling en exploitatie’, de uitgangspunten (p.4, 1ste alinea) 
aan te vullen met:
-Westervoort wil eigenaar worden van de buitendijkse grond van Struyk Verwo.
-Grondbezitters in Westervoort Noord moeten evenredig meebetalen aan de uitkoop en 
bijkomende kosten van Struyck Verwo.

- Bij de binnendijkse ontwikkeling en exploitatie de aanvullende uitgangspunten (p.4, 2e  alinea) 
aan te vullen met:
- (woningbouw)Programma; Kom met een totaalplan voor het gebied. Neem daarbij 
hoogbouw nadrukkelijk mee als optie. Ook op het huidige terrein van Struyk Verwo.
- Positie sportverenigingen: Alle kosten van verplaatsing van de voetbal vereniging(en) en 
eventueel de tennisvereniging moeten in beeld worden gebracht. Daarbij dient ook 
meegenomen te worden de mogelijke gevolgen voor de betreffende verenigingen.
- Onderzoek en geef aan waar een alternatieve locatie voor de sportvereniging(en) mogelijk is 
indien uitonderzoek blijkt dat verplaatsing noodzakelijk is.

- Bij kader 3, ‘de strikte kaders voor de ontwikkeling Putman’, de uitgangspunten (p. 5/6) aan 
te vullen met:
-Westervoort wil geen eigenaar van de aan te leggen brug bij Putman worden.
-Bepaal van tevoren en leg vast wie welke (onderhouds) kosten draagt. 
-Een vrij liggend fietspad heeft alleen meerwaarde als de verwachte toename van 
vrachtverkeer ( o.a. door loswal) in veilige banen geleid wordt. Extra verkeersoverlast op de 
IJsseldijk van Putman richting Westervoort mag niet optreden (o.a. door extra verkeer Putman 
en verkeer Seingraaf e.a.) Dijk moet hiervoor ingericht worden  Kom met een plan van aanpak 
om dit te borgen.
- het beoogde fietspad moet goed op een natuurlijke wijze /veilig aansluiten bij bestaande 
fietsroute richting Lathum. Geen hinder van gemotoriseerd verkeer
- wanneer de kade op het terrein van Putman beschikbaar gesteld wordt aan derden mag de 
overlast ( verkeersbewegingen - stikstofuitstoot -stof en geluidsoverlast t.o.v. nu ( 7/2020) niet 
groter worden.
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- het extra hoogwatergebied van Putman (1-2 ha buitendijks) mag qua activiteiten geen extra 
overlast ( verkeersbewegingen - stikstofuitstoot -stof- en geluidsoverlast -slechtere 
zichtkwaliteit) t.o.v. niveau nu( 7/2020) , opleveren.
- de landschappelijke inpassing van het bedrijf Putman buitendijks moet zodanig zijn, dat de 
omwonenden geen zicht meer hebben op het bedrijf Putman (door landschappelijke inpassing 
minder overlast van geluid en stof)
- het ooibos aan de dijk op de hoogte van de bewoners moet gerevitaliseerd en uitgebreid 
worden (dit om Putman aan het zicht te onttrekken en minder overlast).
- struinpaden in de uiterwaarden: er moet een rondwandeling om de geul mogelijk zijn voor 
mens en dier , zodat het terrein optimaal benut wordt-  rondwandeling mens en begrazing vee 
( nu niet het geval). Mogelijk een oversteek over de geul noodzakelijk ,waar mens en dier 
kunnen oversteken.

De vergadering wordt geschorst van 21.04 uur tot 21.27 uur.

Na de schorsing wordt het amendement aangepast:
- Westervoort wil eigenaar worden van de buitendijkse grond van Struyk Verwo wordt bij kader 

4, ‘Grondeigendom locatie Struyk Verwo.’, geplaatst
- “t.o.v. nu ( 7/2020)” wordt vervangen door “dan de huidige normwaarden in de vergunning 

opleveren”
- Bij kader 3, ‘de strikte kaders voor de ontwikkeling Putman’, wordt een uitgangspunt 

toegevoegd: - laad- en loswal moet in de omgevingsvergunning worden geregeld, indien 
juridisch mogelijk. 

Behalve de PvdA fractie stemmen alle fracties voor het amendement. 

Mevrouw Abbink legt een stemverklaring af: De fractie van D66 stemt in met het amendement, 
maar beschouwt de uitgangspunten als inspanningsverplichting.

De GroenLinks fractie sluit zich aan bij de stemverklaring van mw. Abbink.

Het amendement wordt met algemene stemmen aangenomen.

4. Rivierklimaatpark

De raad wordt gevraag te besluiten:
- De positieve houding ten aanzien van het VKA+ (met uitplaatsing van Struyk Verwo, een 

lange KRW-geul, natuurontwikkeling, extensieve recreatie en uitbreidingsruimte voor het 
riviergebonden bedrijf Putman) te bevestigen;

- In te stemmen met het voorstel dat ons college de in de ‘Notitie Uitgangspunten-kaders 
Rivierklimaatpark’ genoemde uitgangspunten hanteert voor de Planuitwerkingsfase van het 
Rivierklimaatpark en voor de ontwikkelingsopgave van Westervoort Noord.

Het geamendeerde voorstel wordt vastgesteld.

5. Mededelingen

De heer Tap meldt dat ivm het vertrek van de heer Kampschreur hebben de coalitie partijen 
overleg gevoerd. Er is afgesproken met de huidige coalitie en de huidige wethouders zonder 
dhr, Kampschreur verder te gaan. De portefeuilleverdeling is nog onderwerp van gesprek van 
het college, evenals de verdeling van 0,9 fte.

6. Rondvraag

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

7. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.43 uur, bedankt iedereen voor zijn en haar inbreng en 
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wenst iedereen een goede zomer.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad voornoemd d.d. 12 oktober 2020,

de griffier de voorzitter

M. Smits - Jansen drs. A.J. van Hout


